

台灣保健食品學會
「營養保健食品創新獎」參選申請手續
Taiwan Health Food Society
“Nutritional Health Food Innovation Award” Application
Procedures

1. 申請方式

一律以通信方式報名，檢附送審資料一式 10 份以掛號郵寄至台灣保健食品學會，地址：臺北市大安區羅斯福路四段一號食品科技館 408 室 謝淑貞 副秘書長收

1. How to Apply

All registrations must be made by correspondence, and 10 copies of the submitted materials for review must be submitted by registered mail to Taiwan Health Food Society.

2. 送審資料

- (1) 申請書（公司基本資料、參選產品資料及研發創新事實說明書、及加入本會之團體會員證明資料）。
- (2) 研發和品保(或品管)部門(須附相關人員簡歷與設備簡介)。
- (3) 公司執照影本。
- (4) 營利事業登記證影本。
- (5) 前一年營利事業所得稅結算申報書影本。
- (6) 產品樣本及其他有關申請獎勵標的之相關證明文件影本、圖面資料、相片、型錄等。
- (7) 參選報名時每件請同時繳交費用貳萬元整。
郵政劃撥帳號：50429394。
戶名：台灣保健食品學會潘敏雄。
在規定期間內文件繳交不齊全者，將取消參選資格。

2. Submit Information for Review

(1) Application form (including basic company information, participating product information and R&D innovation fact sheet, along with proof of group membership information.)

(2) R&D and quality assurance (for quality control) departments (relevant personnel resumes and equipment introduction must be attached).

(3) A copy of company license.

(4) A copy of the registration certification of the profit-making enterprise.

(5). A copy of the profit making enterprise income tax settlement declaration of the previous year.

(6) Copies of product samples and other relevant supporting documents, drawings, photos, catalogues relating to the subject of the award application.

(7) When registering for this award entry, please pay a fee of 20,000 NTD for each application.

Postal Transfer Account Number: 50429394.

Account Name: Min-Hsiung. Pan. Taiwan Health Food Society.

Those who do not submit all relevant documents within the specified period will be disqualified.

3. 評審標準：基本評審項目及權重

- (1) 申請獎勵標的之研發創新性 (70%)。
- (2) 申請獎勵標的之品質管控及產製特色 (20%)。
- (3) 申請獎勵標的之國際競爭力或代表性 (10%)。
- (4) 當申請標的之評審積分相若時，以未曾獲本會獎勵之企業優先考慮，惟仍由評審委員會議決之。

3.Evaluation criteria : Basic evaluation categories and percentages

(1) R&D innovation of the subject of application for award. (70%)

(2) The quality control and production characteristics of the subject of application for award. (20%)

(3) The international competitiveness of the subject of the application for award. (10%)

(4) When the evaluation points of the application targets are similar, the enterprises that have not received awards from our organization will be given priority, but the decision will still be made by the evaluation committee.

4. 智慧財產權與保密原則：

- (1) 為確保審查作業之公平與保密性，本會已要求評選委員及相關人員遵守保密及利益迴避原則，所有評選結果均由本會公開發佈。
- (2) 參選者保證所提供、填報各項資料等，皆與成立公司現況事實相符，並保證不侵害他人專利權、專門技術及著作權等相關智慧財產權，如與事實不符或侵害他人權益者，將立即取消參賽資格，並負一切相關責任。

4. Intellectual Property Rights and Confidentiality Principles:

(1) In order to ensure the fairness and confidentiality of the review process, our organization has required the selection committee members and relevant personnel to abide by the principles of confidentiality and avoidance of interests. All selection results will be publicly released by our organization.

(2) Candidates guarantee that all the information provided and filled in is consistent with the current facts of the establishment of the company, and that they will not infringe other people's patent rights, know-how, copyrights and other related intellectual property rights. Those who are inconsistent with the facts or infringe upon the rights and interests of others, will be immediately disqualified from the competition and will bear all relevant responsibilities.

「營養保健食品創新獎」得獎公司與產品簡介

“Nutritional Health Food Innovation Award” Winning Company and Product Introduction

Winning Company:	Product Photo
------------------	---------------

Winning Product :	
<p>研發創新性、品質管控及產製特色、國際競爭力或代表性， 或其他產品介紹，12 號字，字數篇幅勿超過一面。</p> <p>R&D innovation, quality control and production characteristics, international competitiveness or representivenrss. Or other product introduction, 12 point front size, no more than one page.</p>	

備註：本申請書與相關資料於民國 112 年 12 月 31 日之前送達以下地址。

Note: This application and related materials should be sent to the following address before December 31, 2023.

一律以通信方式報名，檢附送審資料一式 10 份以掛號郵寄至台灣保健食品學會
All registration must be made by correspondence and 10 copies of the submitted materials must be submitted by registered mail to: Taiwan Health Food Society.

台灣保健食品學會 地址：臺北市大安區羅斯福路四段一號食品科技館 408 室 謝淑貞 副秘書長收

Taiwan Food Health Society Address:

Institute of Food Science and Technology, Ro 408.

No. [1 Roosevelt Rd.](#), Section 4, Da'an District, Taipei City 106

Recipient: Ms. Shu-Chen Hsieh, Deputy Secretary-General

如有疑問請電 (02) 3366 9871 謝淑貞 副秘書長或 (02) 3366 9489 彭小姐洽詢。

If you have any questions, please call (02) 3366 9871

Contact person: Ms. Shu-Chen Hsieh, Deputy Secretary-General. Or contact Ms. Peng at (02) 3466 9489